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Via de bedrijfsarts krijg ik het signaal dat hij geen zicht heeft of alle COVID meldingen
ook worden doorgegeven aan leiding / FE (voor registratie0

Dat niet alles gemeld wordt vind ik niet echt handig.... Vooral omdat een aantal varianten

steeds meer de kop opsteken. (De Britse varianten, de Zuid-Afrikaanse variant, twee

Braziliaanse varianten en de cluster 5 variant uit Denemarken) waarvan de

besmettelijkheid aanzienlijk hoger ligt dan de ‘wilde variant’.

Het feit dat we geluk hebben gehad met de 2 recentelijke meldingen is te danken aan

het feit dat de basis regels werden nageleefd. Ik heb via andere kanalen langs de zijlijn

mogen ‘genieten’ van de verspreiding van de Britse variant en ik moet je zeggen dat ik

onder de indruk was van de snelheid van verspreiding.

51.26 EER adviseren om wel alle gevallen door leidinggevenden te laten

melden. Reden:

e Toename besmettelijke varianten SARS-CoV-2

« Vergemakkelijken meldprocedure voor leidinggevenden (men hoeft geen

onderscheid te maken tussen wel/niet werkgerelateerd)


